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Over agendapunt 
 

Commissie B&B, 4 december 2024 
6. Najaarsnota 2024 

 
Op bladzijde 19 van de Najaarsnota staat: ‘De beleidsregels Bibob zijn opgesteld. De Bibobformulieren 
zijn opgemaakt, de gemeentelijke website wordt in Q4 aangevuld met een duidelijke Bibobrichtlijn. 
De achterstanden in Bibobcontroles worden in 2024 ingelopen.’ 
 
Het College heeft eerder aangegeven dat een van de Bibob- achterstanden de drank- en 
horecavergunningen waren. De gemeente Voorschoten heeft toen geconstateerd dat 1/3 van deze 
vergunningen niet op orde was. De verwachting was dat eind 2025 de achterstanden ingehaald 
zouden zijn.   
 

1. Betekent - De achterstanden in Bibobcontroles worden in 2024 ingelopen- dat deze in het 
geheel ingelopen zijn of dat er nog achterstanden zijn in 2025? Graag een verduidelijking.  
 
1a De achterstanden Bibob controle Horecawet commerciele vestigingen worden in 2024 
ingelopen. 
1b De Bibob controles van de paracommerciele (zoals de sportkantines e.d.) worden in Q1 
2025 verder afgehandeld. 

 
2. Kunt u op basis van de huidige stand aangeven hoe ver het College ingelopen is op deze 

achterstanden? 
 
In Voorschoten zijn in totaal 36 Horeca vergunningen verleend aan commerciele partijen. 
Daarnaast zijn er 19 paracommerciele Horeca vergunningen verleend. 
Na de 1e Bibob controle zijn bij 12 commerciele Horeca vergunningen vragen gerezen en/of 
afwijkingen geconstateerd. 
Na interventie door de gemeente zijn door de eigenaar/uitbaters van 11 Horeca vergunningen 
in overeenstemming met de werkelijke situatie gebracht. Denk hierbij aan het bijschrijven 
en/of vervangen van op de vergunning genoteerde managers/uitbaters. 
1 dossier leidt tot een handhavingsprocedure. 

 
 
 


